

Abu Dhabi Commercial Bank General Assembly

اجتماع الجمعية العمومية لبنك أبوظبي التجاري

Proxy

توكيل

M/s Abu Dhabi Commercial Bank (PJSC)

I hereby confirm to have authorized

السادة/ بنك أبوظبي التجاري (ش.م.ع)

بهذا أؤكد بأنني قد خولت

Full Name: الاسم الثلاثي:

To represent me before the General Assembly of Abu Dhabi Commercial Bank to be held on 3rd March 2026 and to act in my place and stead on all matters during the said meeting or at any adjournment of this meeting.

أن يمثلني في اجتماع الجمعية العمومية لبنك أبوظبي التجاري الذي سيعقد بتاريخ ٣ مارس ٢٠٢٦ وله الحق في أن يقوم مقامي في جميع الأمور خلال الاجتماع المذكور أو أي تأجيل له.

Shareholder's Name: اسم المساهم:

Shareholder's Mobile No.: رقم تليفون المساهم:

Authorized Person's Mobile No.: رقم تليفون المفوض:

Investor No.: رقم المستثمر:

No. of Shares: عدد الأسهم:

Shareholder's Signature: توقيع المساهم:

Date: التاریخ: - - - -

Entity that Approved the Proxy

جهة إعتماد التوكيل

Entity Name that Approved the Proxy: اسم الجهة المعتمدة التوكيل:

Responsible Person Name: اسم المسئول:

Contact Number: رقم التليفون:

Signature: التوقيع:

According to Capital Market Authority requirements, the signature on the written delegation shall be the signature approved by/from any of the following entities:

بناءً على متطلبات هيئة سوق المال، يتعين أن يكون توقيع المساهم هو التوقيع المعتمد من/لدى إحدى الجهات التالية:

1. Notary Public.
 2. Chamber of Commerce or Economic Department in the State.
 3. Bank or company licensed in the State, provided that the agent shall have account with any of them.
 4. Financial markets licensed in UAE (ADX or DFM).
 5. Any other entity licensed to perform attestation works.
- 1- الكاتب العدل .
2- غرفة تجارة أو دائرة اقتصادية بالدولة .
3- بنك أو شركة مرخصة بالدولة شريطة أن يكون للموكيل حساب لدى أي منها .
4- الأسواق المالية المرخصة في دولة الإمارات العربية المتحدة (سوق أبوظبي للأوراق المالية/سوق دبي المالي) .
5- أي جهة أخرى مرخص لها للقيام بأعمال التوثيق .

A corporate person may delegate one of its representatives or those in charge of its management under a resolution passed by its Board of Directors or any similar entity to represent such corporate person in any General Assembly Meeting of the Bank. The delegated person shall have the powers as determined under the delegation resolution.

للشخص الاعتباري أن يفوض أحد ممثليه أو القائمين على إدارته بموجب قرار من مجلس إدارته أو من يقوم مقامه، ليتمثل في اجتماع الجمعية العمومية للبنك، ويكون للشخص المفوض الصلاحيات المقررة بموجب قرار التفوض.